


Each hypertower is a commissioned architectural masterpiece,
a magnum opus unto itself, reflective of Binghatti’s vision to
lead the renaissance of property in the region.

Leading the Renaissance
of Property in the Region
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An award
winning
developer

بـن غاطـي للتطويـر هـي شـركة تطويـر عقـاري لديهـا العديـد مـن المشـاريع العقاريـة حـول دولـة 

العربية المتحـــدة بقيمـــة اســـتثمارية تفـــوق العشـــرين مليــار درهـــم اماراتــي مــن خ

عقاريــة تضــم اكثــر مــن خمسـين مشـروع فـي جميـع انحـاء دبـي تتضمـن منطقـة الخليـج التجـاري

جميـرا الدائريـة، ليـوان، دبـي لالانـد السكنية وواحة دبي للسيلكون و الجداف.

Binghatti Developers is a real estate development company which is active throughout the UAE

with an investment value in excess of AED 20 Billion across a portfolio of more than 40 projects

and currently operates in several areas throughout Dubai including Business Bay, Dubai Silicon

Oasis, Al Jaddaf, Dubai Marina, Jumeirah Village Circle, Liwan, and Dubai Land Residence Complex.

The company possesses bold plans for expansion in the coming years, specifically focusing on the

growth of its real-estate portfolio in Dubai.

As an award-winning developer with a proven track record, Binghatti Developers has established itself

as a pioneer in both real estate development and architecture. Binghatti Developers’ has acclaimed a

respected status within the Real Estate Sector and is amongst Forbes Top 100 Real Estate companies

in the Middle East. With an accolade of awards under its belt, Gulf Real Estate – Best Real Estate Off Plan

Project, MENA Green Building Awards 2018 & 2017, Cityscape Awards 2018, Arabian Property Awards

2018 & 2017, and Government of Dubai- Best Real Estate Tycoon Awards, these are just a few of the

accomplishments Binghatti Developers have received over the few years.

تمتلــك بــن غاطــي خطــط شاســـعة للتوســع فــي الســنوات القادمــة مــع التركيــز بشــكل خـ

فـــي نمـــو محفظتهــا العقاريــة فـــي دبــي. بصفتهــا احـــد اكبــر شــركات التطويـــر بالإلإ

غاطـــي للتطويـــر حـــازت علــى جوائــز عديـده وان تتمركــز كشـركة اماراتيــة رائـدة فــي كل

التطويــر العقـاري والهندسـة المعماريـة. نالــت بــن غاطــي العديــد مــن الجوائــز منهــا أ

عقاريـــة ضمـــن أعلــى ١٠٠ شــركة عقاريــة فـــي الشــرق الألأوسـط حسـب لالائحــة فوربـس الشـرق

وحصلــت علـى جائــزة أفضـل مشـروع قيـد الإلإنشـاء مــن دائـرة الالاراضـي والألأمـاك فـي دبــي وجائـ

الألأوســط للمبانـي الخضــراء لعامـي ٢٠١٧ و ٢٠١٨ بالإلإضافـة لجائـزة اسـرع تطويــر لمشـروع عقـاري

الالاراضــي والألأمــاك فـي دبــي و العديـد مـن الجوائــز مـن معـرض سـيتي ســكيب و العقـــارات الخ

وجائـــزة تايكـــون لألأحســـن شـــركة عقاريـــة مـــن قبـــل حكومـــة دبـــي. وتطمـــح الشـــ

مكانتها كاحدى أفضل واكبر الشركات العقارية الرائدة في دولة الإلإمارات العربية المتحدة.

—
Milestones

60+
Projects in
the region

10,000+
Apartments planned
for completion by
the next 18 months

Value of

20 Billion

Value of

7 Billion

20,000+
Upcoming
project units
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B U R J  B I N G H A T T I  J A C O B  &  C O  R E S I D E N C E S B U G A T T I  R E S I D E N C E S  B Y  B I N G H A T T I

Recent
Launches



B I N G H A T T I  H E I G H T S

T R I L L I O N A I R E  R E S I D E N C E S  B Y  B I N G H A T T I B I N G H A T T I  C R E S T

B I N G H A T T I  E M E R A L D

B I N G H A T T I  C O R N E R

B I N G H A T T I  C R E S C E N T

B I N G H A T T I  N O V A

B I N G H A T T I  C A N A L

—
Milestones

—
إنجازات بن غاطي للتطوير



—
Milestones

B I N G H A T T I  A M B E R

BINGHATTI ORCHID 

B I N G H A T T I  C R E E K

B I N G H A T T I  L U N A

B I N G H A T T I  O N Y X

B I N G H A T T I  P O I N T

B I N G H A T T I  G A T E W A Y

B I N G H A T T I  A V E N U E

—
إنجازات بن غاطي للتطوير



B I N G H A T T I  M I R A G E

B I N G H A T T I  J A S M I N E B I N G H A T T I  G E M S

B I N G H A T T I  G A T E

—
Milestones

M I L L E N I U M  B I N G H A T T I  R E S I D E N C E S

—
إنجازات بن غاطي للتطوير
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B inghatti
A zure

Binghatti Azure is not just a home; it’s an investment in a prime location that

promises enduring value. Discover the future of living.

Welcome to Binghatti Azure, a testament to cutting-edge architectural ingenuity

and design excellence. At Binghatti Azure, every element tells a story of

innovation, creativity, and sustainability. Each detail has been carefully curated to

offer outdoor spaces that respect your privacy.



High - end
Finishes



Jumeirah
Village Circle

Mall
• Circle Mall

Supermarket

•
•
•
•
•
• 

Spinneys
Choithrams
West Zone Fresh
Aswaaq Mart
All Day Minimart
Holiday Minimart

Schools

•
• 

Kids World Nursery
Ladybird Nursery

COMMUNITY FEATURES

Supermarket

•
•
•
• 

Halfa Park
Roots Camp
Community Park North
Community Park South

Hospital/Clinic

•
• 

Magnum Family Medical Center
Right Health Karama Medical Center

Binghatti Completed Projects

 OTHER NEAR BY AMENITIES

Schools

•
•
•
•
• 

Gems United – Dubai Sports City – 5 Minutes
Nord Anglia – Al Barsha South – 5 Minutes
Gems World Academy – Al Barsha South – 5 Minutes
Dubai British School – Emirate Hills – 7 Minutes
Dubai International Academy – Emirate Hills – 7 Minutes

Hospital/Clinic

•
• 

Emirates Hospital Day Surgery – Motor City – 5 Minutes
Mediclinic Park View Hospital – Al Barsha South – 5 Minutes

Mall
• • • • Al Khail Avenue Mall at Jumeirah Village Triangle – 2 Minutes

Mall of the Emirates – Al Barsha 1 – 7 Minutes
Al Barsha Mall – Al Barsha 2 – 7 Minutes
City Center Al Barsha – Al Barsha South – 5 Minutes

D61

D61

E44 Dubai - 
Hatta

 Highway

E31111 Sheiikkh Mohaammaad Biin Zaayyed Roaad

JUJMUEMIREAIRHA VHI LVLILALGAEGE
CIRCCIRLCELE

BINGHATTI 
AZURE



PLOT AREA
4664.29 SQ. M./ 50205.95 SQFT
PLOT NUMBER
JVC160MRH100
DESCRIPTION
B + G + 4P + 02 OFFICES + 18 RES. FLOORS
+ ROOF FLOOR

TOTAL UNITS
RESIDENTIAL - 584

SHOP - 11

PROPERTY TYPE
RESIDENTIAL, RETAIL & COMMERCIAL

NUMBER OF UNITS
STUDIO - 331

1 BEDROOM - 203

2 BEDROOM - 50

Project
Facts
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—
Typical
Floor Plan

—
3rd Floor

STUDIO

1 BEDROOM

2 BEDROOM



—
Typical
Floor Plan

—
4th - 14th Floor

(  4 , 6 , 8 , 1 0 , 1 2 , 1 4  )

STUDIO

1 BEDROOM

2 BEDROOM



—
Typical
Floor Plan

—
5th - 13th Floor

( 5 , 7 , 9 , 1 1 , 1 3 )

STUDIO

1 BEDROOM

2 BEDROOM



—
Typical
Floor Plan

—
15th Floor

STUDIO

1 BEDROOM

2 BEDROOM



—
Typical
Floor Plan

—
16th - 20th Floor

STUDIO

1 BEDROOM

2 BEDROOM



—
Studio A B

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
Studio C D

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
Studio F G

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
1 Bedroom A B

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
1 Bedroom C D

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
تغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
1 Bedroom E F

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
1 Bedroom G H

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
1 Bedroom I J

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
1 Bedroom K

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.



—
2 Bedroom A B

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
2 Bedroom C D

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



—
2 Bedroom E F

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials,
dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make
revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior
face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the
outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit
type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

ر الهيكليـة مـع اسـتبعاد تشـطيبات الجـدران ودرجـة تحمـل البنـاء. 2. جميـع القياسـات تـم تزويدهـا مـن قبـل المهندسـين المعمارييـن الالاستشـاريين لدينـا. 3. جميـع المـواد والألأبعـاد
لتغييـر دون إشـعار مسـبق. 4. قـد تختلـف منطقـة الجنـاح الفعلـي عـن المسـاحة المذكـورة. الرسـومات لالا يتـم توسـيع نطاقهـا . يحتفـظ المطـور بالحـق فـي إجـراء التغييـرات. 5. يتـم قيـاس
ـــدة أخـــــرى ، والوجـــــه الخارجـــــي لجميـــــع الجـــــدران الخارجيـــــة ، والوجـــــه الخارجـــــي لجـــــدار الممـــــر المحيـــــط بالوحـــــدة المجـــــاورة. 6
ة التـي يحدهـا الخـط المركـزي للجـدران الفاصلـة أو الفاصلـة التـي تفصـل وحـدة عـن وحـدة أخـرى، والوجـه الألأبعـد للحـارس المرفـق والوجـه الخارجـي للشـرفة المجـاورة. 7. يتـم قيـاس
ـف الألأعمـدة فـي الحجـم حسـب مسـتوى الطابـق. 8. قـد تكـون احجـام الوحـدات والتفاصيـل المتعلقـة بهـا مختلفـة وذلـك حسـب نـوع الوحـدة . يرجـى الرجـوع إلـى اتفاقيـة االبيـع والشـراء

.لمعرفـة الحجـم الفعلـي لـكل وحـدة



06.
Project
Details



Planned for
Practicality

A variety of apartment types assure comfortable living spaces

for every resident. Each apartment’s distinctive design is

implemented without compromising practicality. The interiors

were meticulously planned to maximize convenience without

compromising elegance.





The two bedroom apartments in Binghatti Azure are an

abode of repose. The plush interiors offer a perfect balance

of pragmatic design and modern form. Replete with modern

fixtures and furnishings, these apartments are an ideal

choice for families.

Spacious
& Splendid





Impeccable
Detail

The lavish materials and uncompromised finishing

throughout the building depict supreme quality and

craftsmanship from only the most distinguished of

international suppliers. All the fittings and fixtures within the

apartments are hand-picked to perfectly compliment the

interior design. The sliding glass doors and windows create a

perfect balance between interior and exterior spaces while

maintaining the highest level of environmental control and

functionality.
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